
Ивица Дачић: Није прихватљива идеја да регион треба у једном пакету да приступи ЕУ, већ свако треба да напредује брзином коју заслужује
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Министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је у Бриселу да за Србију није
прихватљива идеја да цео регион треба "у једном пакету" да приступи Европској унији,
већ да свако треба да напредује брзином коју заслужује.

  

  

Дачић је рекао новинарима после састанка шефова дипломатија ЕУ и држава кандидата
да су поздрављене одлуке о отварању нових поглавља за Србију и Црну Гору, али да
постоји опасност да чланице ЕУ не желе да признају да су те две земље лидери у
европским интеграцијама.

  

"Постоји опасност да се сада помало жели избећи то наглашавање да су Србија и Црна
Гора лидери у процесу приступања ЕУ, већ да цео регион треба да се нађе у једном
пакету. То за нас не би било прихватљиво јер је наш став да свако треба да иде у ЕУ
брзином коју заслужује, тј. брзином која говори који су критеријуми испуњени", казао је
он.
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Шеф српске дипломатије навео да је на састанку било позитивних тонова када је реч о
идеји проширења, није било спорова нити примедби које су се могле чути.

  

Дачић је оценио да је закључак да састанак има позитивну поруку, а то је да се
припрема стратегија приступања Србије и Црне Горе ЕУ.

  

"Данас је било речи о политици проширења, али како постоји замор од проширења у ЕУ,
тако код нас постоји замор од сталног одлагања приближавања ЕУ. Када се направи
однос између та 'два замора', мислим да је за целу ЕУ и регион веома позитивно, а то је
'вин-вин' комбинација којом добију и ЕУ и регион Западног Балкана", рекао је Дачић.

  

(Бета)
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